

花旗信用卡预借现金额度调整通知

尊敬的花旗信用卡持卡人：

为了向您提供更好的服务，我行将于 2017 年 2 月 8 日对花旗信用卡人民币卡境内外预借现金额度进行调整。

“人民币信用卡境内预借现金额度”由原来的

“每卡每日累计不得超过人民币 2000 元。”

调整为

“每卡每日累计不得超过人民币 10000 元。”

“人民币信用卡境外预借现金额度”由原来的

“每卡每日累计不得超过等值于美元 1000 元的当地货币。”

调整为

“每卡每日累计不得超过等值于人民币 10000 元的当地货币。”

如您对上述调整有任何意见与建议，请拨打花旗 24 小时服务热线 400-821-1880 或 800-830-1880（限中国大陆固定电话拨打），境外请拨打（+86）-（21）-3896-9500（花旗信用卡客户），感谢您的支持与关注。

※本通知中英文如有不一致之处，请以中文为准。

花旗银行（中国）有限公司

2017 年 1 月 22 日

Notification: Change of Cash Advance Cap on your Citibank Credit Card

Dear Citibank Credit Card Member,

In order to continue providing the highest standards of service to you, we would like to notify a change to the daily cash advance cap of CUP credit card. It will be effective from 8-February-2017.

The current domestic daily cash advance cap of CUP credit card is RMB 2,000 per card.

The new domestic daily cash advance cap of CUP credit card will be RMB 10,000 per card.

The current overseas daily cash advance cap of CUP credit card is USD 1,000 equivalent in local currency per card.

The new overseas daily cash advance cap of CUP credit card will be RMB 10,000 equivalent in local currency per card.

Note: Please do not hesitate to call CitiPhone at 400-821-1880 or 800-830-1880 (for land lines within mainland China). If you are overseas please call (+86)-(21)-3896-9500 (credit card customers).

※ If there is any discrepancy between the 'Chinese version' notification and the 'English version notification', the 'Chinese version' shall prevail.

Citibank (China) Co., Ltd.

22-Jan, 2017